
 
 
 
Vragen over vernieuwing bruggen in Kamerik voor de gemeenteraadsvergadering van 
28 juni 2012. 
 
Van Dorpsplatform Kamerik ontvingen we correspondentie over de vervanging van twee 
bruggen in Kamerik. Ook stond er een bericht over de bruggen in de Nieuwsbrief van het 
Dorpsplatform van juni 2012. 
De planvorming over het vervangen van de bruggen loopt al enige tijd. De bruggen moeten 
vervangen worden vanwege slijtage en aanrijdingschade. Het Dorpsplatform heeft het college 
geadviseerd na een brede raadpleging van de inwoners. Een goed voorbeeld van een sterke 
samenleving! Volgens het bericht in de Nieuwsbrief is 4 juni door de wethouder toegezegd 
maximaal met het advies van het Dorpsplatform rekening te houden. Enige tijd later ontving 
het Dorpsplatform een brief van de gemeente (d.d. 18 juni, die naar de raadsleden is 
doorgestuurd) waarin werd aangegeven dat de gemeente vast houdt aan twee eerdere 
varianten, die aanzienlijk afwijken van het advies van het Dorpsplatform. Het betreft een 
verhoogd brugdek voor de Dorpsbrug waardoor volgens het Dorpsplatform trillingen en 
geluidshinder ontstaan, en het niet voorzien van de Kwakelbrug van een bovenbouw, terwijl 
de wens van het Dorpsplatform is om de bruggen dezelfde uitstraling te geven. In de brief 
wordt tevens aangegeven dat de gemeente geen verdere adviezen hierover wenst. 
 
Wij hebben hierover de volgende vragen: 
 

1. Op welke wijze heeft de communicatie plaatsgevonden over het afwijken van het 
advies van het Dorpsplatform na het gesprek met de wethouder van 4 juni?  

2. Wat zijn de argumenten om de kennelijk breed gedragen wensen en adviezen van het 
Dorpsplatform niet te honoreren? 
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